


 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
Sr. Frederic Ferrer 
Subdirector general d’Administració i Serveis 
Direcció General de la Policia  
 
ASSUMPTE: Reparació de les botes de GORE-TEX®  
 
Sr. Ferrer, 
 
Volem posar en el seu coneixement la problemàtica existent amb les botes 
de dotació fabricades amb materials de GORE-TEX®. 
 
Una de les apostes preses per l’Administració per fer front als temps 
d’austeritat ha estat valorar la possibilitat de reparar les botes malmeses. 
 
A l’ABP de Manresa, per exemple, les reparacions són efectuades en un taller 
professional proper a la comissaria. Pràctica que és habitual a tot el CME. 
 
El problema que li volem comunicar és la denúncia que fan els agents als 
que se’ls hi reparen les botes per la pèrdua de la característica 
d’impermeabilitat d’aquestes. Informació que han comunicat a través de 
notes informatives. 
 
Hem verificat que en els processos de reparació de les botes de dotació no 
s’apliquen les tècniques específiques que recomana el fabricant de GORE-
TEX®. Tècniques que únicament realitzen els centres autoritzats pel propi 
fabricant. 
 
Per tot això, li preguem revisi el protocol de recuperació de les botes de 
dotació així com el contractar amb un dels centres autoritzats per GORE-TEX 
per la reparació d’aquestes.  
 
 
Atentament i per qualsevol consulta, 
 
 
Jaume Gustems i Segura.  
Graduat en Prevenció i Seguretat TSPRL 
Delegat del CAT   
 
  
CATalunya, a 30 de desembre de 2009 


